
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
  

 

Dagsorden til møde 

Den 31. maj 2023 kl. 17.00-ca. 20 (inkl. middag)  

Møde fra kl. 17.00-18.30   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter: 

Christina Skov Olsen, formand (Kølholm) 

Laila Jürs (Kæret) 

Kristine Funch Holdgaard (Kæret) 

Vicky Bonde (Kølholm) 

Jan Lykke, næstformand (Kølholm) 

Maria Silkjær (Kølholm) 

 

Medarbejder repræsentanter: 

Melina Neergaard Olsen (Kæret) 

Jes Siert (Kølholm) 

 

Ledelse: 

Anders Scott Rohde (skoleleder) 

Tina Hedensted (adm. Leder) 

 

Afbud: 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat 

Referat og dagsorden godkendt 

 

 

Sag nr. 2  Orientering/meddelelser 

Personalesituationen 

 

Kæret har pt. slået flg. stillinger op: 

 

2 pædagogstillinger 

3 pædagogmedhjælpere 

2 lærer barselsvikariater  
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 Dagsorden 
Kølholm har pt. fastansat en ny pædagog pr. 1. august og har stillinger som 

både lærer og pædagog barselsvikariater slået op samt fast lærerstilling. 

Der forventes 85/86 elever skoleåret 23/24 dog med lidt flere usikkerheder. 

 

Orientering fra afdelingerne: 

 

Kæret: 

Elev– og teamdannelse på plads og eleverne har i dag fået af vide, hvem de 

skal gå i klasse med næste skoleår. 

Kæret har 5 afgangselever, som er i gang med at lave deres afgangsprojekter, 

som vises for personale og forældre i uge 24. Translokationen afholdes i uge 

25. 

Der har været afholdt fællestur til Sagnlandet Lejre og på fredag er der 

arrangeret fællestur til Roskilde Dyrskue. 

 

Kølholm: 

Der har været afholdt temauge om genbrug/affald, hvor de enkelte klasser 

sluttede ugen af med at udstille i Motorik, samme dag som Kølholm fejrede 

fødselsdag - 3 år på Møllevej. Her deltog over 100 tilmeldte, som så 

udstillinger og fik kaffe og lagkage.   

Nye teams og nye børnegrupper er ved at være på plads og meldes ud samlet 

i uge 23. 

9. og 10. klasserne er i gang med prøver og for første gang afholdes der også 

prøver for 8. klasserne, som skal op i Håndværk og Design. 

 

Orientering fra ledelsen: 

Økonomi og elevtal 

 

Kæret 

Der forventes 67 elever skoleåret 23/24 

Budgettet forventes at gå i 0, evt. med et lille overskud, efter Kæret i 
indeværende år har investeret i en ny bus med lift og plads til op til 3 

kørestole. 

 

 

Kølholm  
Kølholms elevtal skoleåret 23/24 er pt. 87, men der er en del usikkerhed. Dels 

er de centrale visitationer ikke er helt færdige, og dels er der elever der 

formentlig skal i andre tilbud. Derfor er også forespørgsler fra eksterne 
kommuner. 

Kølholm forventer et underskud i 2023 på ½-1 million. Kølholm fik en 
besparelse på en million i 2023 og 2 stillinger er nedlagt og bliver ikke 

genbesat. 
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 Dagsorden 

Emner til drøftelse/beslutning: 
 

Sag nr. 3  Skolebestyrelsesmedlemmer fra næste skoleår 

Vi har forældrerepræsentanter vi skal sige farvel til.  

Plan for suppleringsvalg og skolebestyrelsens virke frem til suppleringsvalg.  

 

Vi siger farvel til skolebestyrelsesformanden igennem de sidste 8 år og 

derudover stopper 2 andres forældrerepræsentanter samt en 

medarbejderrepræsentant.  

Formanden har skrevet og spurgt Center for Børn og Skole hvordan vi skulle 

forholde os til så stor en udskiftning. 

 

I første omgang konstitueres Jan Lykke som formand indtil der er afholdt et 

suppleringsvalg, som afholdes efter første forældremøde. 

Første forældremøde afholdes: 

 

15. august på Kølholm 

7. september på Kæret 

 

Derudover blev der drøftet en ny ide om evt. at sætte et pengebeløb af, som 

elevrådet kunne være med til at bestemme over. Både for at inddrage dem 

noget mere og for at få dem til at deltage.  

 

 

Dialogmøde med udvalget for Skole, klub og SFO 

Orientering fra dialogmøde den 18. april 2023.  

 

Kort orientering om mødet, som omhandlede gennemgang af program for 

stærkere læringsfællesskaber, hvor man gerne ville have deltagerne delt ud i 

grupper for at snakke mere lokalt. 

 

 

Sag nr. 4  Skole-hjemsamarbejdet – udskudt fra sidste møde 

Arbejde på principper for skole-hjemsamarbejdet. Sidste møde havde vi 

drøftelser om proces og om hvor overordnet/detaljeret principperne skal være. 

Det blev også drøftet at dele det op og lave flere forskellige principper frem for 

at rumme alt i de samme principper. Vi arbejder videre med det på det her 

møde.  

 

Det har været drøftet på MED udvalgsmøde, at skolen inviterer medarbejdere 

ind i en arbejdsgruppe, som kan være med til at arbejde videre med de 

principper som skolebestyrelsen kommer til at lave og måske inddrages i 

arbejdet.    

 

Bestyrelsen foreslog, at der skulle udarbejdes et kort skriv med overordnede 

principper. Så kan skolen lave mere specifikke arbejdsgange og fortolkninger. 
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 Dagsorden 
 

 

 Plan for skolebestyrelsesmøder næste skoleår 

 

Første skolebestyrelsesmøde afholdes onsdag den 30. august kl. 17-19 på 

afdeling Kæret. 

Datoerne for resten af bestyrelsesmøderne planlægges på første møde  

  

 

Sag nr. 5  Henvendelser 

Sag nr. 6  Evt.  

 

Laila har lavet et skriv som kan sendes ud på AULA til alle forældre med 

information om bestyrelsesarbejdet. 

  

 


